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12منطقه
مدیران شهری در نشست مردمی با اهالی منطقه12 به مطالبات عمرانی پاسخ دادند

پیادهروسازیوآسفالتمعابرالهیه،بهزودی
سـید مصطفی بهشـتی| نشسـت مردمی مسـئولان نهادهای 
مختلـف بـا اهالـی منطقـه12 برگـزار شـد. در ایـن برنامـه که 

بـه میزبانـی مسـجد امام رضـا)ع( در محلـه الهیه برگزار شـد، 

شهروندان به بیان مشکلات و کمبودهای منطقه پرداختند 

و مطالبـات خـود را با مدیـران   در میان گذاشـتند.

شهردار منطقه12، مدیر آموزش و پرورش ناحیه7، نماینده 

پاسگاه الهیه، نماینده سازمان اتوبوس رانی، نماینده سازمان 

سـامان دهی مشـاغل شـهری و فراورده هـای کشـاورزی و 

تعـدادی از مدیـران شـهرداری منطقه در این جلسـه حاضر 

بودند و به درخواسـت های شـهروندان پاسخ دادند.

درخواست آسفالت برای معابر پرتردد  
در ادامه نشسـت، رئیس شورای 

اجتماعی محله امیریه، وضعیت 

هـرس درختـان در پیاده روهای 

اقدسـیه را نامناسـب دانسـت و 

گفت: در حاشیه این معبر، گونه ای 

درخت قدکوتاه کاشته شـده که تقریبا عرض پیاده رو 

را بسـته اسـت؛ این مسـیر بـرای عبور کودکان بسـیار 

خطرناک است.

محمـود نریمانـی در ادامـه گفت:خیابان هـای 

عزیزیه،کاظمیه و علویه هم سطح تردد نسبتا زیادی 

دارنـد و هـم سـکونت ها در ایـن معابـر رو بـه افزایـش 

اسـت، امـا هنوز آسـفالت نشـده اسـت.

مشکلات روزبازار ادامه دارد  
کمبودهای پرشـمار مـکان جدید 

بازارخـودرو و روزبـازار مجیدیـه، 

اولیـن موضوع این نشسـت بود که 

از سوی حجت الاسلام والمسلمین 

رحمانـی مطرح شـد. او در این باره 

گفـت: انتقال ایـن بازار از الهیه 25 به محله نمایشـگاه 

اتفـاق مبارکی بود، امـا لازم بود که در ایـن جابه جایی 

نکته سـنجی بیشـری صـورت گیـرد. بـرای موقعیـت 

فعلـی این بـازار، هیـچ خدماتـی در حـوزه حمل و نقل 

عمومـی ارائـه نشـده اسـت و اصلا یـک خـط اتوبوس 

هـم به ایـن نقطـه رفت و آمـد نمی کند. قسـمت زیادی 

از بـازار، خاکـی اسـت کـه گرد و خـاک زیـادی بلنـد 

می کند.گره گشایی از معضل ترافیکی تقاطع الهیه 25 

و بولوار الهیه که باعث بروز تصادف می  شـود و همچنین 

رسیدگی به موضوع طولانی بودن فاصله زمانی رسیدن 

اتوبوس هـای خطـوط 13 و 13/1، دیگـر موضوعـات 

مورداشاره امام جماعت مسجد امام رضا)ع( بود.

نصب سایبان به شرط ثبت من کارت  
پاسـخ بـه انتقـادات دربـاره وضعیـت خدمـات 

سازمان اتوبوس رانی، بخش بعدی صحبت های 

مسـئولان بـود. نماینـده سـازمان اتوبوس رانـی 

توضیحـات خـود را بـه این شـکل آغاز کـرد: مکان 

جدیـد روزبـازار در دو هفتـه اخیـر افتتـاح شـده 

اسـت و ما فرصت بررسـی کارشناسی درخصوص 

چگونگی ارائه خدمات به این مسیر را نداشته ایم. 

تـردد اتوبوس هـا بـه ایـن نقطـه، نیازمنـد ایجـاد 

توقفگاه، ایمن سـازی و بررسـی شرایـط ترافیکی 

اسـت که در دستور کار سـازمان قرار گرفته است.

مهـدی نصرآبـادی در ادامـه گفـت: خـط 13/1 

تعدادی اتوبوس فرسوده داشـت که سه دستگاه 

آن نوسـازی شـده اسـت و سرفاصلـه زمانـی خـط 

نبایـد از سـیزده دقیقه بیشـر شـود . اگـر چنیـن 

باشـد، همان طور که در زمان ظهر سرویس دهی 

اتوبـوس، نیم دور در مسـیر برگشـت اضافه شـده 

اسـت، در سـایر زمان هـا نیـز مشـکل را برطـرف 

می کنیـم.

نصرآبـادی دربـاره زیرسـاخت ها هـم بیـان کـرد: 

نصب نیمکت و سـایبان در ایسـتگاه ها بر اساس 

قوانین استاندارد انجام می گیرد. میزان سکونت 

در معـبر و ثبـت مـن کارت در ایسـتگاه، از جملـه 

این اسـتانداردها هسـتند. اگر نقاط مطرح شده 

معارض نداشـته و استانداردها را داشـته باشند،   

ایسـتگاه بـه نیمکت و سـایبان مجهز می شـود.

همه چیز در انتظار شروع 1403  
شـهردار منطقه12 نیز دربـاره جمع آوری  تصاویر 

شـهدا از بولـوار امیریـه گفـت: شرکـت توزیع برق 

منطقـه در این زمینـه نامه نـگاری  کردنـد و ایـن 

درخواست را داشتند که با توجه به ایجاد مغناطیس 

در شـبکه فشـار قوی و خطر آتش سـوزی، تصاویر 

جمع  شـود . بعـد از این  موضوع مـا آمادگی داریم  

تا در هـر سـاختمان و مجتمعی که دیوار مناسـب 

دارد و اجـازه کار روی آن را بـه ما بدهنـد، با افتخار 

برای طراحی و نقاشی تصاویر  شهدا اقدام کنیم.

مهـدی خداشـناس ادامـه داد: دربـاره پیـاده رو 

بولـوار اقدسـیه و ایجـاد مزاحمـت گونـه درخـت 

کاشته  شده باید گفت این گونه درخت کوتاه قامت 

به همین شـکل رشـد می کند و حتـی با هرس آن، 

بهبودی در وضعیت معبر حاصل نمی شـود ، ولی 

ایمن سـازی را در اسرع وقت انجـام می دهیم .

او در ادامه به درخواست های حوزه پیاده روسازی 

اشـاره کـرد و گفـت: مـا بالغ بـر ۶۰ میلیارد تومـان  

اولویت بنـدی پیاده رو سـازی داریـم کـه اگـر 

طرح هـای سـازمان طـرح و برنامه ابـلاغ و بودجه 

لازم تأمیـن شـود، در سـال آینـده، بخشـی از آن 

اجرایی خواهد شـد.

شـهردار منطقـه12 ادامه داد: درباره بازگشـایی 

خیابـان عزیزیـه اتفاقـات خوبـی افتـاده اسـت. 

نقشـه های نهایـی بـاغ عامـل زاده کـه بـر سر راه 

خیابـان عزیزیـه هسـت، تهیـه شـده و در مرحلـه 

بـان  یـن خیا یـی، ا بـلاغ نها بـلاغ اسـت. بـا ا ا

بازگشـایی می شـود و آسـفالت و خیابان کشـی 

تکمیـل می شـود.

مهدی خداشناس درباره وضعیت آسفالت معابر 

خاکـی هـم افـزود: بـرای اجـرای پـروژه آسـفالت 

معابر یک اصل وجود دارد. زمانی انجام آسـفالت 

خیابـان یـا کوچـه در بیـن طرح هـا قـرار می گیرد 

کـه ساخت و سـاز بیـش از پنجاه درصـد اراضـی 

انجـام گرفتـه باشـد. اگـر آسـفالت معـبر قبـل از 

ایـن انجام شـود، شـاهد آن خواهیم  بـود که مدام  

توسـط شرکت هـای خدماتـی حفاری می شـود  . 

فکـر  می کنـم خیابان هـای علویـه، کاظمیـه و 

رضویه در سال آینده به این ضریب نزدیک شوند.

زمین داریم؛ خیران پای کار بیایند  
رئیـس آموزش و پـرورش ناحیـه ۷، دیگـر مسـئول حاضر در نشسـت بـود که بـه درخواسـت ها در حوزه 

آموزشـی پاسـخ داد. مرتضی نظرنژاد با اشـاره به افزایـش جمعیت در محدوده ناحیه ۷ گفت: سـاخت 

و تأمین فضای آموزشـی از سـوی  اداره کل نوسـازی مدارس اسـتان انجام می  گیرد. اما در این شرایط، 

مـا خودمـان را موظـف می دانیم در رفع این کمبود کوشـا باشـیم .

نظر نـژاد بیـان کرد: سـال گذشـته در خیابان اقدسـیه3، هنرسـتان شـهید هادوی سـاخته و امسـال 

تجهیـز شـد و بـه بهره بـرداری رسـید . در تقاطـع صادقیـه هـم سـاخت یـک مدرسـه دوازده کلاسـه به 

پیمانکار واگذار شـده اسـت و مدرسه در سـال آینده تکمیل می شـود. علاوه بر این کلنگ یک مدرسه 

هـم به همـت خانـواده شـهید تدین در خیابـان اقدسـیه زده شـده اسـت و در ابتدای سـال تحصیلی 

بعد، تکمیـل و تجهیز خواهد شـد.

رئیـس آموزش و پـرورش ناحیـه ۷ ادامـه داد: پیـش از ایـن و در نقشـه های طـرح تفصیلـی، پیش بینی 

سرانـه آموزشـی بـرای محـدوده الهیـه صـورت گرفتـه اسـت و مـا مشـکل زمیـن  نداریـم. فقـط تقاضـا 

می کنیـم خیـران حضـور حداکـری داشـته باشـند تـا بتوانیـم از پـس سـاخت مـدارس هـم برآییم.

حرکت به سوی »نوین شهر«  
قدردانـی از اداره خدمـات شـهرداری و توجـه بـه تحقق شـعار 

«نوین شهر الهیه» بخش ابتدایی صحبت های مسلم باغشنی 

بود. این شهروند محله نقویه گفت: در چند ماه اخیر پروژه های 

مناسـبی در منطقه اجرایی شـده اسـت، اما در صدر آن ها باید 

به راه اندازی ایستگاه های دوچرخه «بایدو» اشاره کنم.

باغشـنی در ادامه، دو درخواسـت هم از مسـئولان حاضر در جلسـه داشت و گفت: 

بوسـتان نیـروی انتظامـی تنها فضای سـبز بـزرگ محله الهیه اسـت و چند سـالی 

می شـود پیشرفـت عمرانـی در این پـروژه به کُندی پیـش می رود. مشـکل دیگر در 

محدوده الهیه که عمومیت دارد، رسـیدگی به وضعیـت پیاده روها در تمام محلات 

اسـت.کمبود فضای آموزشـی، درخواسـت پیاده روسـازی بولـوار امیریـه، چرایی 

جمع آوری تصاویر شهدا از بولوار امیریه و درخواست نصب سایه بان در ایستگاه های 

اتوبوس، سـایر  موضوعاتی بود که در این جلسـه از سـوی شـهروندان مطرح شد.

شرایط روزبازار روز به روز بهتر می شود  
پاسـخ بـه مطالبـات مردمـی، بخـش بعـدی ایـن نشسـت بـود. 

مسـئول روابط عمومی سـازمان سـامان دهی مشـاغل شهری 

و فراورده های کشـاورزی در  باره مشـکلات روز بازار توضیح داد: 

با توجه به بروز مشـکلات پرشـمار فعالیت روزبـازار در الهیه 25، 

برای ادامه فعالیت یکشنبه بازار و چهارشنبه بازار  به دنبال مکان 

جدیدی بودیم. بررسـی های زیاد، ما را بـه زمین هفده هکتاری 

در موقعیت جدید رسـاند که پشت نمایشگاه بین المللی است؛ 

این زمیـن در یک حرکت جهادی طی ۴5 روز تجهیز شـد.

سـید رضا علوی مقدم اضافه کرد: با توجه به اینکه تجهیز بازار در 

موقعیـت جدید با زمان کمـی صورت گرفته اسـت، کمبودهایی 

وجود دارد و سعی خواهیم کرد مشکلات را در اسرع وقت برطرف 

کنیم تا شـهروندان از این فضا بهره مند شوند.


